
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 9. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 417
Vil ministeren redegøre for de problemer, som ministeren omtaler i TV 2 Fyn angående
en ny fremskudt færgehavn ved Tårs på Lolland, og vil ministeren endvidere redegøre for,
hvordan de problemer kan løses og håndteres, således at den fremskudte færgehavn kan
komme med i infrastrukturaftalen nu til gennemførelse inden eller senest samtidig med, at
Femernforbindelsen er færdig og klar til indvielse, jf. artiklen »Ingen trafikinvesteringer på
Sydfyn: - Jeg kan ikke skjule, at jeg er skuffet« bragt af TV 2 Fyn den 8. april 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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